
ukrajinských ozbrojených sil pro evropskou bezpečnost budou podle něj tvořit jen »malou
část HDP zemí EU«, a navrhnul, že náklady »lze i rozdělit mezi země, které jsou ochotné
se k iniciativě připojit a zahrnout je do rozpočtů nákladů na obranu v souladu se závazky
těchto zemí vůči NATO.«
    Nemám nejmenších pochyb o tom, že pokud bude ČR nadále vedena P. Fialou,
budeme první, kdo se případně k této iniciativě přihlásí. S jídlem evidentně roste chuť a
oligarchů, kterým vyhovuje udržování válečného stavu zbytkem Evropy, je na Ukrajině
stále spousta. Politici jako Fiala pak pro tyto lidi plní roli užitečného idiota. Bylo by to až
komické, kdybychom tohle divadlo neplatili ze zvyšujících se daní my všichni. Ostatně
ukázkový  příklad  toho,  jak  to  asi  bude  se  zvyšujícími  se  výdaji  na  obranu dopadat,
můžeme také sledovat v posledních dnech. Dodání polní kuchyně, kterou si armáda ČR
objednala  za  cenu  66  milionů  korun,  je  i  po  osmi  měsících  vypršení  od  smluvního
termínu ve hvězdách. A co hůř – armáda o celé situaci ještě zcela bez okolků lhala.
Počátkem ledna se totiž na svých webových stránkách pochlubila,  že má po čtyřiceti
letech novou moderní polní kuchyň. V tu dobu už měla mít i  speciální velkokapacitní
kontejnerovou kuchyň. Redakce Seznam zpráv požádala ministerstvo obrany o fotografie
oné polní jídelny. Po dvou týdnech resort redakci přiznal, že kontejnerovou kuchyň za 66
milionů dosud nemá. A kdože je onou šťastnou dodávající firmou? 
  Správně,  tzv.  schránková  firma  exsenátora  ODS  Vlastimila  Sehnala.  Firma  bez
webových stránek, výrobních prostor, čítající méně než deset pracovníků. Firma, která
získává veřejné zakázky výhradně od ministerstva obrany a její objem za šest let přesáhl
částku 300 milionů korun. Přitom podle kupní smlouvy z roku 2023, dostupné v registru
smluv,  měla  Sehnalova  firma  4  Army  kuchyň  s  označením  Kalich  předat  vojákům
nejpozději v polovině října 2024. »Vůbec nechápu, jak mohli dojít k tak vysoké částce. To
musí  být  ten kontejner  ze zlata,« glosoval  smlouvu pro jedno internetové periodikum
oslovený  specialista  na  projektování  velkých  kuchyní.  »Naceňoval  jsem to  v  plných,
katalogových  cenách,  tedy  bez  jakýchkoliv  slev  a  v  té  nejvyšší  kvalitě.  Vybavení
kontejneru teplé zóny vyšlo na 3,2 milionu korun, studené zóny na bezmála půl milionu
korun a výdejny na necelý milion,« upřesnil. »Vybavení kontejnerů je normální nerezová
kuchyň. Tam nejsou žádné speciální podmínky výlučně pro armádu. Jedině, že moduly
musejí fungovat i na agregát, ale to požadují třeba i nemocnice. Podle smlouvy se jedná
o standardní zakázku,« uvedl ohledně požadavků na vybavení jednotlivých kontejnerů,
které jsou ve smlouvě.
  Oslovený  specialista  ve  své  kanceláři  porovnal  aktuální  projekt  kuchyně do školní
jídelny,  na  kterém  pracuje.  Je  v  ní  trojnásobek  spotřebičů,  myček,  ledniček,
horkovzdušných trub. Cena? Osm milionů korun. »V tom studeném kontejneru jsou dvě
ledničky, myčka, nějaké stoly a chtějí za to 13 milionů. Nemám tušení, co by takovou
cenu  mohlo  obhájit,«  dodává.  Sehnalova  firma  za  dva  nejdůležitější  kuchyňské
kontejnery inkasovala 33,5 milionu korun, zatímco konkurenční společnost Variel o čtyři
roky dříve nacenila kombinaci spojitelné varny a výdejny na 6,4 milionu. Kupní smlouva z
roku 2019 navíc ministerstvu zaručuje množstevní slevu. Dvoukontejnerovou kuchyni od
Varielu  tak  mohlo  získat  za  4,5  milionu.  »Ve  zmíněné  armádní  zakázce  je  tolik
nestandardních věcí. Ze zadávací dokumentace gastrař nepozná, o jaké stroje se jedná.
Tohle  je  velmi  všeobecné.  V tendru musí  být  uvedena maximální  možná specifikace
zařízení. Bez ní z toho může být  dobrý kšeft,« doplnil zástupce dalšího  dodavatele.
   A mně začíná být jasné, jak že to s těmi zvyšujícími se výdaji na obranu tedy skutečně
je. Podnikatelů, přisátých na státní rozpočet, je v řadách ODS pořád dost a obhajovat
výdaje při strašení válečným nebezpečím je skvělá příležitost, jak hladové krky přísavek
typu Sehnal naplnit.
   Kdo kope za české zájmy
   Pojďme se ještě  podívat  na  poslední  plenární  zasedání  EP ve  Štrasburku,  které
hlasovalo především o tématech finančních, například o udělení absolutorií pro evropské
instituce,  výbory, agentury či  společné podniky.  Jednou z hlasovaných položek byla i
zpráva o přepracovaném dlouhodobém rozpočtu  EU v  měnícím se světě.  I  přestože
zpráva uznala důležitost kohezní politiky, zemědělství, bydlení či sociálních služeb, ve
zprávě chyběla žádost na navýšení jejich rozpočtu.  Zpráva naopak volá po navýšení
rozpočtu pro zbrojení, a jelikož podle mne by státy i EU měly sloužit občanům, a nikoliv
zbrojařským firmám, hlasovala jsem proti zprávě. Na rozdíl od kolegů ze STAN, KDU-
ČSL a TOP 09, kteří hlasovali jako jeden muž PRO.
   Tento model hlasování, kdy zástupci těchto tří stran čtyřkoalice hlasovali proti zájmům

Putin navštívil Kurskou oblast a kritizoval 
Ukrajinu za »brutální neonacismus«

FOTO - Tisková kancelář ruského prezidenta
   Ruský prezident Vladimir Putin navštívil Kurskou oblast na západě země. Ke
schůzce došlo podle informací agentury TASS v úterý 20. května. Jak oznámil
Kreml,  hlava  státu  se  setkala  s  místními  dobrovolnickými  organizacemi  a
navštívila stavbu jaderné elektrárny Kursk II.
   Ukrajina zahájila 6. srpna 2024 rozsáhlý vpád do ruské pohraniční oblasti Kursk na
západě Ruska.  Podle  Kremlu  Kyjev  v  bojích  v  oblasti  Kurska  ztratil  přes  76  500
vojáků.  Operace na vyčištění  oblasti  od  ukrajinských vojsk  trvala  264 dní.  Až 26.
dubna 2025 náčelník Generálního štábu ruských ozbrojených sil  Valerij  Gerasimov
oznámil prezidentovi, že Kurská oblast byla osvobozena.
   »Nepřítel se každý den pokouší překročit státní hranici Ruské federace,« řekl na
schůzce  v  Kurské  oblasti  Putin.  Ukrajinští  vojáci  podle  něj  prokázali »brutální
neonacistické chování«, když ničili památníky z doby druhé světové války.
  »Pochopíte, proti komu bojujeme, když se přímo zaměřují na památky z doby druhé
světové  války.  To  nám  dává  všechny  důvody  k  tomu,  abychom  řekli,  že  tito  lidé
podporují ideologii neonacismu,« prohlásil.
  Připojil také, že je třeba rozšířit tým odminovačů pracujících v Kurské oblasti, »aby
se lidé mohli  co nejdříve vrátit  do svých domovů«. »Místní obyvatelé,  kteří  museli
opustit svou rodnou zemi, se jistě vrátí domů, ale nejprve je třeba v regionu zajistit
bezpečnost,« dodal.                                                                               Iportal24

Občané žijící v Americe budou vybírat
ze středočeské kandidátky
Státní volební komise  vylosovala kraje, ke kterým se
budou  v  letošních  parlamentních  volbách  přičítat
hlasy  odevzdané  v  zahraničí.  Češi  žijící  v  Americe
budou  vybírat  ze  středočeské  kandidátky,  kde
kandiduje  např.  šéf  SPD  Tomio  Okamura,  předseda
STAN  Vít  Rakušan  či  moderátorka  a  bývalá
prezidentská kandidátka Jana Bobošíková (STAČILO!).
Každé  oblasti  se  losoval  volební  kraj,  kterému  budou

podřazeny zvláštní volební okrsky z dané oblasti, tedy hlasy odevzdané prezenčně i
korespondenčně.   Hlasy  z  oblasti  Západní  Evropa,  kam spadá například  Francie,
Španělsko  či  Velká  Británie,  se  budou  přičítat  Moravskoslezskému  kraji.  Oblast
nazvaná »Ostatní Evropa« zahrnuje například Kypr, Turecko a Rusko, přičemž hlasy z
ní se započtou v Jihomoravském kraji. Do Oblasti 3 »Amerika« budou spadat zvláštní
volební okrsky nacházející se na území států Ameriky, tj. států Severní, Jižní a Střední
Ameriky,  včetně ostrovních  států,  které  se  do této  oblasti  řadí  (např.  Kuba,  Haiti,
Bahamy,  Dominikánská  republika).  Hlasy  z  této  oblasti  se  budou  přičítat
Středočeskému kraji. A konečně hlasy z Oblasti 4 »Ostatní svět«, kam patří státy Asie,
Austrálie či Afriky, budou svěřeny pražské kandidátce.                                   .



Vzhledem k nově zavedené korespondenční volbě parlament stanovil, že čeští voliči v
zahraničí  si  budou  vybírat  zákonodárce  z  kandidátek  ve  čtyřech  nejlidnatějších
regionech.  Dnešní  losování  bylo  po  změnách  v  zákoně,  které  opozice  nepřestává
kritizovat, první. Volby se uskuteční o prvním říjnovém víkendu.  (PK)

80. výročí od ukončení 2.světové války - 4
        Po vzniku Protektorátu Čechy a Morava byla v Kladně, jakožto sídle oberlandráta,
umístěna větší jednotka německého policejního sboru /die Polizetruppe/, jenž byl součástí
německé pořádkové policie /Ordnungspolizei-ORPO/. K pořádkové policii patřila ochranná
policie /Schutzpolizei-SCHUPO/, četnictvo /Gendarmerie/ a obecní policie. V Kladně byla
umístněna 15.setnina V.praporu 1.pluku ochranné policie /SCHUPO/, která po příchodu
ihned zabrala novou chlapeckou školu u Amálky a část Masarykovy školy práce. Druhou
složkou německé policie byla bezpečnostní policie /Sicherheitspolizei-SIPO/. Ta se členila
na  tajnou  státní  policii  /Geheimestaatspolizei-GESTAPO/,  bezpečnostní  službu
/Sicherheitsdienst-SD/  a  kriminální  policii  /Kriminalpolizei-KRIPO/.  V  Kladně  jako  sídle
oberlanráta byla pobočka /Aussendientsstelle/. Kladenskou pobočku SD zakládal z Prahy
SS-Unterstumf'ührer dr.Zuber.Po něm se stal velitelem kladenské venkovní služebny SD
bývalý úředník Říšské pracovní služby /RAD/ Hiebsch. 15.května 1940 jej nahradil úředník
pražské  řídící  služebny  SS-Sturmfürhrer  Max  Rostock.  Bezpečnostní  služba  neměla
exekutivní pravomoc a její posláním spočívalo shromažďování a předávání zpráv orgánům
bezpečnostní policie. 
  Daleko nebezpečnějším nástrojem politiky nacistického režimu, zaměřeným na úplnou

germanizaci českého národa, bylo gestapo. Na rozdíl od německé kriminální policie nebo
bezpečnostní  služby  však  německou  tajnou  policii  /gestapo/  až  do  podzimu  1939
nenajdeme. Až k 1.říjnu 1939, kdy zanikly oberlandráty v Benešově a Německém /dnes
Havlíčkově/ Brodu, rozhodla se pražská centrála gestapa zřídit na Kladně její venkovní
odbočku. Ze zrušené služebny v Benešově sem přišel neblaze proslulý kriminální komisař
a SS-Haupsturmführer Harald Wiesmann s devíti či deseti podřízenými. Pravděpodobně
jich  bylo  opravdu  deset,  ale  pouze  devět  z  Wiesmannem  vyjmenovaných,  protože
kriminální  zaměstnanec Rudy  Vltzek  přišel  do  Kladna  s  největší  pravděpodobností  až
1.listopadu 1939, tedy přesně měsíc po založení služebny. Další vyznamná posila dorazila
na Kladno z již zmiňované zrušené služebny v Německém/Havlíčkově/ Brodě v listopadu
1940.  Poté  přišli  i  další,např.  Heinrich  Schenzle  a  Ramrath,Alfred  Forkel,  Otto  Gehle,
Ewald  Hartge,  Jindřich  Mayer  a  Bedřich  Badelt,který  se  stal  Wiesmannovým
zástupcem.Badelta V létě 1941 nahradil  Thomas Thomsen, kterého převelili  z  pražské
ústředny. Oskar Felkl přišel do Kladna již v roce 1940 a pracoval jako tlumočník, avšak
později to dotáhl na kriminálního úředníka. Zajímavé je, že do Kladna byli za trest posíláni
někteří  příslušníci  pražské úřadovny.  Když Wiesmann v říjnu 1943 úřadovnu opouštěl,
pracovalo zde již téměř třicet zaměstnanců. Během války se zde vystřídalo více než 120
/řidiči, písařky, telefonistky, tlumočníci apod./. 
  Územní obvod kladenského gestapa byl  z  počátku  vymezen hranicemi správních a
politických  okresů  Kladno,  Beroun,  Rakovník,  Louny,  Slaný,  Roudnice  nad  Labem,
Kralupy nad Vltavou a žilo  zde zhruba 450000 obyvatel. Gestapo používalo pro svoji
činnost i širokou síť konfidentů a provokatérů, před nimiž bylo záhodno mít se na pozoru.
Z celkového počtu asi 4000 v Protektorátu, jich jen na území Kladenska působilo asi 240.
  Wiesmann  dostal  od  svých  nadřízených  volnost  ve  výběru  objektu,  kde  zřídí  svoji
služebnu. Do oka mu padl nedostavěný bytový dům pro úředníky Občanské záložny v
Kladně.  Neohlížel  se  na  zájmy  jejích  zaměstnanců  a  po  dohodě  s  představiteli
bankovního  úřadu  zde  zřídil  úřadovnu  gestapa.  Donutil  také  místopředsedu
ing.Neumanna  k tomu, aby Občanská záložna zaplatila dodatečnou výstavbu na tehdejší
dobu nadstandatních  garáží.  S  narůstajícím  počtem pracovníků  musely  být  zřizovány
další kanceláře.a tak byli bankovní úředníci z bytů vystěhováni.
    Wiesmannova neomalenost byla tak velká, že ve zbylých prostorách budovy, které
nezabral  pro  kanceláře  a  vězeňské cely  v  suterénu,  zřídil  ještě  několik  bytů  pro  své
zaměstnance. Kvůli růstu pracovníků gestapa požádal o pomoc tehdejšího německého
vládního  komisaře   města  Kladna  JUC.Karla  Zuckera.  Ten  mu  poskytl  pozemek  v
sousedství stávající budovy gestapa a přislíbil, že výstavbu  nové budovy bude financovat
město Kladno. Svým podřízeným nakázal, aby vězně určitých řemesel, které potřeboval
ke stavbě budovy,nepředávali k soudům nebo do koncetračních táborů, ale nechali je co
nejdéle ve vazbě v Kladně. Další si se souhlasem pražské úřadovny vypůjčil z terezínské
Malé pevnosti, která sloužila od léta 1940 jako věznice gestapa. Podle některých je také
nechal záměrně zatýkat. Problém s jejich ubytováním vyřešilo gestapo tak, že zabralo
budovu kladenské Sokolovny a zřídilo tu pobočnou věznici gestapa, kterou Němci nazvali
"Haftlingslager". Bylo zde ubytováno až 250 lidí. 
  Stravu pro  vězně dováželi  z  kladenské YMCY. Každé ráno odcházelo  70 mužů na
stavbu budovy gestapa a další směřovali na práci do kladenských podniků, především do
Poldiny hutě a Pražské železářské společnosti. Podniky odváděly pražské řídící úřadovně
gestapa měsíčně úhradu za najaté pracovní síly/hodinová sazba - 3,50 až 4K/. Zásluhou
obětavých místních lidí a rodiny správce budovy Hadáčka bylo vězňům dodáváno jídlo,
cigarety, prádlo, pošta a v Hadáčkově bytě  umožněn i styk s rodinami. Vše probíhalo
nejvýše tajně,  protože prozrazení by  mělo nedozírné následky.  Po jejím prozrazení v
srpnu  1941  byl  vězeňský režim  podstatně  zpřísněn  a  sokolovna  se  změnila  v
koncentrační tábor.  J.Kůstka

STALO SE V ČERVNU
   Dne 2.6. roku 455 dobyl kmen Vandalů Řím. Po celá dlouhá staletí trvání
mocné světovládné říše něco nepředstavitelného.  Předznamenalo zánik
otrokářského  řádu  a  vznik   nové  dějinné  epochy.  V  rámci  velkého
stěhování národů ustoupil germánský kmen Vandalů tlaku Hunů, na Římu
dobyl africkou državu Kartágo. Císař Valentinian III.
Stěží  odolával  útokům dalších  nepřátel  na  severu  i  jihu  země a  raději
přislíbil  svou  dceru  Eudoxii  synu  vládce  Vandalů  a  uzavřel  s  nimi
spojenectví. Jenže vzápětí byl zavražděn. Vandalové považovali smlouvu
za neplatnou a chystali  se nyní už křesťanský Řím zničit.  Papež Lev I.
uzavřel dohodu novou. Řím otevře brány a  Vandalové město uchrání. Což

se  víceméně  stalo  –  město  bylo  sice  vydrancováno,  spousta  lidí
odvedena  do  otroctví,  ale  Řím,  (a  s  ním  i  Západořímská  říše),  byl
zachráněn  –  na  jeden  pouhý  rok.  Také  Vandalové   byli  roku  533
poražení Byzancií, jejich jméno se stalo ale synonymem pro všechny
ničitele hodnot.
Datum 10.6.1942 si zaslouží  trvalé pozornosti  nejen našeho národa.
Musím  blahopřát  kolektivu   divadla  k  počinu,  který  si  zaslouží
pozornosti celé naší a možná i světové veřejnosti. Kladenský autor Jiří
Homola spolu s režií a kolektivem divadla významně přispěl k uchování
důstojné  památky   tragédie.  Lidické  matky  v  podání  čtyř  umělkyň

dávají věrné svědectví  naděje i zoufalství, kterými prošly všechny lidické ženy v době
internování a odebírání dětí v kladenském gymnáziu. Jsem už jeden z mála, který
osobně zažil atmosféru  esesáckého postupu, když  zatýkali mého otce.  Divadlo ji
věrně dokázalo všem divákům přiblížit. Hra dokáže vnést i naději – Lidice budou žít.
Unesené dítě  se vrátí, nakrátko se setká s matkou a kruh uzavírá vzpomínkou už
také  jako  maminka.  Takže  –  slzy  v  očích  a  dlouhotrvající  potlesk  ve  stoje,  to  je
poděkování  herečkám i všem Lidickým. Běžte do divadla, setkáte se s atmosférou
doby,  esesáky, potravinovými lístky, seznamem všech domů a jejich obyvatelů.
21.6.1621 na Staroměstském náměstí proběhlo hrůzné, dosud nevídané divadlo. Za
stálého troubení  a  bubnování  byly  popraveny
vůdčí  osobnosti  stavovského  povstání  proti
Habsburku Ferdinandovi a za zachování české
svrchovanosti.  Kat  Mydlář  ukončil  život  třem
pánům, sedmi rytířům a sedmnácti měšťanům.
('Číslo 28, Martin Fruwein popravě ušel skokem
do  Jeleního  příkopu.  I  on  byl  čtvrcen,  i  jeho
hlava  byla  vystavena).  Kat  ztupil  4  meče.
Následovalo  čtvrcení  těl,  vystavení  hlav  na
mostecké věži  i  jinde.  Po  Bílé  hoře  putoval  do  Vídně seznam 90ti  osob,  předem
odsouzených k smrti  a ztrátě majetku.  Zachránil  se jen ten, kdo umřel  či  utekl  do
ciziny. Podobné divadlo mělo proběhnout i na Moravě –  ve světě se zvedl odpor,
Ferdinand od exekuce upustil.  Vydal  zato „Obnovené zřízení  zemské“.   Už žádná
práva pro Čechy, povoleno jediné katolické vyznání. 27 bílých křížů na náměstí nám
tuto národní potupu dodnes připomíná.
Dva červnové dny připomínají události, které na dlouhou dobu změnily mapy světa.
22.6.1941  napadl  Hitler  Sovětský  svaz.  Konečným  důsledkem  po  čtyřech  letech
nekonečného utrpení  lidí a za cenu milionů mrtvých  bylo zničení Hitlerovy říše zla a
nastolení  nového  světového  uspořádání.  Vznikly  dva  tábory  pod  vedením  USA a
SSSR – v důsledku síly obou uskupení byly nuceny respektovat jeden druhého. Druhé
datum  –  28.6.1914,  kdy  byl  spáchán  atentát  na  následníka  rakouského  trůnu

arcivévodu  Františka  Ferdinanda  d´Este v  Sarajevu,  předznamenalo
čtyřletou  první světovou válku v historii lidstva.  Současně změnilo ve
svých  důsledcích   dokonale  mapu  Evropy  a  umožnilo  vzniku  řady
národních států, tedy i naší Československé republiky. 
Dne  30.6.1908  dopadlo  v  prostoru  centrální  Sibiře  kosmické  těleso,
velké odhadem 50 až 190 metrů. Vybuchlo 5 až 10 km nad zemí a
zcela zdevastovalo víc než 2000 km čtverečních tajgy. Síla výbuchu se
odhaduje   až  na  30  megatun,  výbuch  1000krát  silnější,  než  měla
atomová  bomba  nad  Hirošimou.  Samotný  výbuch  se  měl,  údajně,

skládat ze tří po sobě jdoucích explozí.  Kvůli popelu v atmosféře začal padat černý
déšť. Tunguskou událost  nazýváme střídavě záhadou, katastrofou  a ve skrytu duše
se obáváme, že naši planetu může z vesmíru potkat něco podobného či ještě horšího
než tehdy.                                                                                                 Pavel Hruban

ČSSD  chystá  petiční  akci  proti  zvyšování  HDP  na
zbrojení 

Lokaji  Bruselu  se  nám  chystají  sebrat  suverenitu  a
poslat  zemi  do  obrovské  bídy.  Uvedla  to  v  tiskové
zprávě  zaslané  redakci  iportaL24.cz  ČSSD  –  Česká
suverenita sociální  demokracie,  která zahajuje petiční
akci proti zvyšování HDP na zbrojení.
Podle  ĆSSD  včera  nejvyšší  činitelé  vládní  koalice  bez
jakýchkoliv  konzultací  s  národem  v  podstatě
odsouhlasili »děsivý  nápad« centrály  NATO,  který  otvírá

dveře  k  tomu,  aby  zbrojní  výdaje  v  krátké  době  dosáhly  úrovně  400  mld.  Kč  (v
letošním rozpočtu  je  necelých 160 mld.  Kč),  tj.  5  % z  HDP. »Je třeba,  aby o  tak
závažné věci, která bude mít dopad na všechny veřejné služby, ale také například na
mzdy veřejných zaměstnanců, počínaje lékaři a učiteli,  dále na důchody. Prostě ve
všech dalších položkách rozpočtu bude muset vláda škrtat. Po tak závažném zásahu
do  suverenity  státu  a  do  životní  úrovně  lidí  by  měli  rozhodnout  čeští  občané  v
referendu,« sdělil předseda ČSSD Jiří Paroubek a připojil: »Proti takové šílenosti se
musíme postavit. Proto zahájíme petiční akci a budeme v ní žádat Sněmovnu, aby
okamžitě  proti  usnesení  vlády  zakročila.«                               .
»Petici  na  podporu  referenda  proti  zvyšování  HDP  na  zbrojení  představíme  v
nejbližších hodinách a vyzveme i všechny strany a hnutí, aby se na sběru podpisů s
námi podíleli.  Není možné, bez většinového souhlasu občanů snížit drasticky jejich
životní úroveň,« dodala místopředsedkyně strany Jana Volfová

Okresní rada Klubu Českého Pohraničí
                    P O Z V Á N K A
    na  Okresní sněm Klubu Českého Pohraničí 
                Kladno a příslušníků OSH   
       dne 2. června 2025 v 14.00 hodin 
    v zasedací místnosti OV KSČM Kladno

Komunisté myslí na budoucnost
Kalendáře na rok 2026 jsou již k dispozici na OV KSČM Kladno
Cena stálá – 70,- Kč

Zpravodaj  OV  KSČM   Kladno:  Adresa  redakce:  ul.  Milady  Horákové  497,
Kladno 2,  tel.: 312 687 909, 725 646 013, 602 138 0e.mail  ov.kladno@kscm.cz,
WEB://http://kladno.kscm.cz    MIČ 47  437 

Nevyžádané příspěvky se nevracejí

Všem jubilantům, kteří v měsíci  červnu  slaví svá životní
jubilea, děkujeme za jejich práci pro stranu a do dalších let

přejeme oceán štěstí, moře lásky,  pramínek naděje ani
kapku zklamání a k tomu velkou horu zdraví.  

A do  dalších  let pohodu a spokojenost v osobním  i
rodinném životě.                                              OV  KSČM


